

南方的以哈戰爭即將結束，北方與真主黨的戰爭箭在弦上，世界各地反猶太浪潮仍在繼續。以色列的猶太人和阿拉伯人更多思考信仰，歐美猶太人也許開始新一波的回歸運動。 The Israeli-Hamas war in the south is about to end, the war with Hezbollah in the north is imminent, and the anti-Semitism wave continues around the world. Jews and Arabs in Israel are thinking more about their faith, and European and American Jews may begin a new wave of return movement.

劇變中的以色列正是基督徒作見證的絕佳時機，神會呼召你來聖城耶路撒冷看看嗎？來哭牆體驗，在教會崇拜，為神的選民禱告！ Israel is undergoing a dramatic change, and it is a great time for Christians to bear witness here. Will God call you to visit Jerusalem? Experience at the Wailing Wall, worship in church, and pray for God's chosen people!

你們豈不說『到收割的時候還有四個月』嗎？我告訴你們，舉目向田觀看，莊稼已經熟了，可以收割了。(約翰福音John 4:35) Say not ye, There are yet four months, and then cometh harvest? behold, I say unto you, Lift up your eyes, and look on the fields; for they are white already to harvest.

6月26日畢業典禮：國立以色列巴伊蘭大學聖經研究碩士 June 26 Graduation Ceremony: Master of Arts in Bible Study - Israel Bar Ilan University



6月9日端午節主日：猶太朋友和阿拉伯朋友一起在教會學習包粽子Duan Wu Festival Sunday, June 9: Jewish friends and Arab friends learn to make rice dumplings at CMA Chapel.



6月23日主日外展聚會：基督教詩歌敬拜，兒童小提琴伴奏。 June 23rd Sunday outreach gathering: Christian Songs Worship, children's violin accompaniment.



“路得團契”（中以家庭）每週三晚Zoom 聖經學習聚會 “Ruth Fellowship” (Chinese-Jew Families)  
Every Wednesday night Zoom Bible Study Gathering

<p>Ruth Fellowship 路得团契 你的团就是我的团, 你的神就是我的神</p> <p>6月5号晚上8:30 系列景点#1</p> <p><b>流奶与蜜之地</b> <i>A Land Of Milk And Honey</i></p> <p>分享者: Nee 姐妹 (定居以色列生活已40多年)</p> 	<p><b>走进“流奶与蜜之地”</b> —圣地旅游景点系列分享</p> <p>时间: 每周三晚 8:30-9:30 Zoom号: 854 9515 8133 费用: 125</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>★ 欢迎定居以色列中以家庭/路得团友参加</li> <li>★ 新来北湾一次参加12次Zoom日请自找导游</li> <li>★ 一起旅游, 一起交流, 一起学习, 彼此相爱</li> </ul> <p>你们要上那流奶与蜜的地方去。 (申命记 30:3)</p> 	<p>Ruth Fellowship 路得团契 你的团就是我的团, 你的神就是我的神</p> <p><b>相聚耶路撒冷</b> <b>Happy Shavuot</b></p> <p>The Alliance Center 55 Ha Neviim Street 6月12日周三下午5:00</p>  <p>免费品尝Sushi (Japan/Japan 位前料理无酒精) 欢迎携带饮料/水果/零食/茶点等一起共享 彼此相爱, 互相鼓励</p>
--	--	--

感恩與代禱:

1. 感謝神, Richard順利取得國立以色列巴伊蘭大學的聖經研究碩士學位。
2. 感恩神賜福主日崇拜, 可以邀請更多犹太朋友和阿拉伯朋友參加。
3. 感恩神賜福路得团契(中以家庭事), 每周Zoom聚會开始12次系列分享。
4. 請為我們回多倫多參加宣道會General Assembly禱告, 呼召更多牧者/信徒來以色列體驗和見證。

Thanksgiving and prayer:

1. Thank God, Richard successfully obtained a master's degree of Bible Study from Bar-Ilan University in Israel.
2. Thank God for blessing our Sunday Service. We are inviting more Jewish and Arab friends to participate
3. Thank God for blessing Ruth Fellowship (Chinese-Jew Families), the weekly Zoom meeting has started a series of 12-sharings.
4. Please pray for us to return to Toronto to attend the General Assembly missionary meeting, and to call more pastors/believers to come to Israel to Experience and witness.

加拿大宣道會網站的支持鏈接 Support Link via C&MA Canada :

[奉獻支持请点击这里](#) **Please Click Here to Support**

奉獻支票 Mailing cheque to

- **Payable to:** The Christian and Missionary Alliance in Canada
  - Mail to: 101-[2580 Matheson Blvd East, Mississauga](#), ON L4W 4J1
  - On memo line of cheque: Richard & Hui Partner Fund

*Copyright (C) 2024 Richard & Hui. All rights reserved.*

Our emailing address is:

[RichardHuiJerusalem@gmail.com](mailto:RichardHuiJerusalem@gmail.com)